
 

 

 

     

 

Αθήνα, 11 Ιουλίου 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς: τoν Υπουργό Υγείας  

 

Θέμα: Υποστελεχωμένο το Γ.Ν Σάμου  

 

Οι εργαζόμενοι στο Γ.Ν Σάμου, με ανακοίνωση του καταγγέλλουν την τραγική 

υποστελέχωση του Νοσοκομείου σε πολλές ειδικότητες. 

 

Όπως συγκεκριμένα σημειώνουν στην ανακοίνωσή τους, διαμαρτύρονται, μεταξύ άλλων: 

 

• Για να μην υπάρχουν ακάλυπτες εφημερίες στην παιδιατρική κλινική  

• Για να μην κλείσει η ορθοπεδική κλινική του νοσοκομείου μας  

• Για τη στελέχωση του ΤΕΠ του νοσοκομείου  

• Για να μην πραγματοποιούνται 48ωρες εφημερίες στην Παθολογική κλινι-

κή 

• Για να καλυφθούν όλες οι ιατρικές ειδικότητες που δεν υπάρχουν στο νο-

σοκομείο μας, υπάρχουν 30 και πλέον κενές οργανικές θέσεις ιατρών   

• Για να καλυφθούν οι 50 οργανικές θέσεις που υπάρχουν στη νοσηλευτική 

υπηρεσία 

• Για κάλυψη της διοικητικής υπηρεσίας & των εργαστηρίων του νοσοκο-

μείου μας 

• Για την κάλυψη των τεράστιων κενών που υπάρχουν στην υπηρεσία κα-

θαριότητας & σε όλες τις βοηθητικές υποστηρικτικές υπηρεσίες του νοσο-

κομείου μας ( τεχνική – αποθήκες- υπηρεσία σίτισης)   

• Για στελέχωση των αποκεντρωμένων τμημάτων του νοσοκομείου (ΚΕ-

ΦΙΑΠ- ΚΨΥ- ΙΕΚ ΝΟΣΗΛΕΥΤΙΚΗΣ)  

• Για να χορηγηθούν όλες οι κανονικές και ειδικές άδειες καθώς και τα ρε-

πό που οφείλει η διοίκηση στους εργαζόμενους  
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Κατόπιν των παραπάνω,  

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

 

1. Είναι ενήμερος για την τραγική κατάσταση που επικρατεί στο Γ.Ν Σάμου; 

2. Τι απαντά στα επιμέρους ζητήματα που θέτουν οι εργαζόμενοι; 

3. Ποιες πρωτοβουλίες προτίθεται να λάβει για την ενίσχυση του Ιδρύματος με 

μόνιμο νοσηλευτικό, ιατρικό, παραϊατρικό και διοικητικό προσωπικό; 

4. Ποια βήματα θα κάνει ώστε να καταβληθούν άμεσα οι εφημερίες και ότι άλλα 

δεδουλευμένα δεν έχουν λάβει ακόμη οι εργαζόμενοι; 

5. Ποιες κινήσεις θα κάνει ώστε να αντιμετωπισθούν άμεσα όλα τα επιμέρους 

ζητήματα που επισημαίνουν οι εργαζόμενοι; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




